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OR.0012.6.22.2024 
 
 

P R O T O K Ó Ł  Nr 67/24 
 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
odbytego w dniu 27 marca 2024 r.  

pod przewodnictwem Wojciecha Psui 
 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Drosiński Roman 
2. Kaja Robert   - zastępca przewodniczącego 
3. Psuja Wojciech  - przewodniczący    
4. Wojtuniak Radosław 
5. Walczybok Paweł 
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Anna Dziuba – Marzec   – Radna  Rady Miejskiej w Wieluniu  
2. Wnioskodawczyni    

3. Mieszkanka  

4. Mieszkanka 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku mieszkańców domków jednorodzinnych przy ul. 

Kolejowej w Wieluniu ( data wpływu do urzędu: 11.03.2024 r., nr kancelaryjny 4149, 
zarejestrowany pod Nr OR.1510.6.2024 w Rejestrze Skarg i Wniosków) .  

3. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Wojciech Psuja dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 
wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 6 członków 
komisji, obecnych: 5.  
Zaprezentował porządek posiedzenia. Wprowadził zmiany, zaproponował dodatkowy punkt 
pn. „Informacja o sporządzonych protokołach nr: 65/24, 66/24 z poprzednich posiedzeń 
komisji”, który to będzie pkt. 2 a kolejne będą miały numerację o 1 wyższą.  
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Porządek posiedzenia po zmianach : 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja o sporządzonych protokołach nr: 65/24, 66/24 z poprzednich posiedzeń 

komisji. 
3. Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku mieszkańców domków jednorodzinnych przy ul. 

Kolejowej w Wieluniu ( data wpływu do urzędu: 11.03.2024 r., nr kancelaryjny 4149, 
zarejestrowany pod Nr OR.1510.6.2024 w Rejestrze Skarg i Wniosków). 

4. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 

Więcej uwag nie stwierdzono.  Członkowie przyjęli przedłożony porządek -  zał. nr 2 
 

P u n k t  2 
 
Informacja o sporządzonych protokołach nr: 64/24, 65/24, 66/24 z poprzednich posiedzeń 

komisji. 

Przewodniczący Wojciech Psuja poinformował, że: 
1. protokół nr 64/24 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 

znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 64/24? Nikt się 
nie zgłosił. Protokół nr 64/24 został przyjęty bez uwag; 

2. protokół nr 65/24 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 65/24? Nikt się 
nie zgłosił. Protokół nr 65/24 został przyjęty bez uwag; 

3. protokół nr 66/24 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej   
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 66/24? Nikt się nie 
zgłosił. Protokół nr 66/24 został przyjęty bez uwag. 
 
 

P u n k t  3 
 

 
Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku mieszkańców domków jednorodzinnych przy ul. 

Kolejowej w Wieluniu (data wpływu do urzędu: 11.03.2024 r., nr kancelaryjny 4149, 

zarejestrowany pod Nr OR.1510.6.2024 w Rejestrze Skarg i Wniosków). 

 

Przewodniczący Komisji Wojciech Psuja otworzył dyskusję. Poinformował, że na ostatniej 

sesji zostały dokonane zmiany w budżecie i wprowadzone zostało zadanie pn. „Budowa 

wodociągu ul. Kolejowa w Wieluniu” w wysokości 250 000,00 zł.  

Radny Paweł Walczybok zapytał, od ilu lat jest taki stan drogi ?  
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Mieszkanka odpowiedziała, że dokładnie od 1981r. wtedy była zrobiona kanalizacja i od tego 

czasu droga nie była remontowana. Taki stan jest do dzisiaj. Są tylko łatane dziury i nic więcej 

nie jest robione.  

Wnioskodawczyni dopowiedziała, że dziury są łatane, ale za chwilę są od nowa.   

 
Radny Paweł Walczybok dopytał, że od 1981 r. niewiele było robione ? 

 

Mieszkanka odpowiedziała, że nic nie było robione. Tylko łatane są dziury.  

 

Radny Paweł Walczybok zapytał, od kiedy droga jest gminna ? bo wcześniej była powiatowa.  

 

Przewodniczący Komisji Wojciech Psuja odpowiedział, że od 2020 r.  

 

Radny Paweł Walczybok powiedział, że należy mieć świadomość, że to nie jest tylko wina 

gminy, ale przede wszystkim zaniedbania powiatu. To jest ważne dla ogólnej oceny. Droga 

jest faktycznie do remontu. Jest wiele dróg przejętych od powiatu, jest dużo dróg do 

zrobienia. Uważa, że ta droga powinna być jak najszybciej zrobiona, ponieważ jest trudno 

przejezdna,       a osób, które tam mieszkają jest  około 150 – 200.  

 

Mieszkanka powiedziała, że proszą tylko o to, aby rzeczywiście zająć się tą sprawą, bo skoro 

plany i projekty są, to jest jakiś okres, aby tą inwestycję zacząć, aby pieniądze nie przepadły.  

 

Radny Robert Kaja powiedział, że jako radni wprowadzili zadanie. Wnioskowali do budżetu, 

aby to zadanie zostało wpisane po przejęciu drogi od powiatu przez Gminę Wieluń. Rola 

radnych na tym etapie się skończyła. Działania dotyczące samego procesu przygotowania 

dokumentacji projektowej, pozwoleń itd. już jest po stronie organu wykonawczego, czyli 

Pana Burmistrza i jego służb. W staraniu się o środki zewnętrzne, tutaj rada także nie jest 

stroną, tylko organ wykonawczy. Ze strony Rady Miejskiej zielone światło dla poprawy 

infrastruktury drogowej dla ul. Kolejowej zostało dopełnione. Obowiązkiem teraz organu 

wykonawczego jest to, aby tą inwestycje doprowadzić do końca. Stworzyć odpowiedni 

montaż finansowy. Nie mają mocy sprawczej, aby pokazać Burmistrzowi, co teraz należy 

zrobić. To już jest jego obowiązek, aby to zadanie przeprowadzić do końca. Pismo złożone do 
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komisji, to jest tylko przypomnienie tematu. De facto to pismo zostanie przekazane do 

Burmistrza, bo wg kompetencji radni nie są tutaj władni.  

 

Przewodniczący Komisji Wojciech Psuja powiedział, że taka jest tez opinia Radcy Prawnego, 

że właściwym organem do rozpatrzenia tego wniosku jest Burmistrz. Co było możliwe,           

to rada zrobiła poprawkami do budżetu w 2020 r., a że to zadanie nie zyskało uznania ze 

strony Burmistrza, to tego zadania na dzień dzisiejszy nie ma.  Wymalowanie pasów itd. to 

leży w kompetencji Starostwa Powiatowego.  

 

Radny Radosław Wojtuniak odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi, że Radni mogą dużo 

zadań wprowadzać do budżetu, ale to burmistrz jest tą ostatnią osobą, która podpisuje             

i realizuje inwestycje. Ta sprawa była wielokrotnie monitowana na sesji. Faktycznie ta droga 

jest w stanie fatalnym. Nad tym jednak musi się pochylić nowy Burmistrz, nowa Rada 

Miejska. Jest ciągłość władzy, zadanie jest zapisane w budżecie i jeżeli będzie taka możliwość 

to któryś z radnych, który będzie w nowej radzie to całym sercem będzie z Państwem               

i będzie dopingować  możliwe, że nowego Burmistrza.  

 

Radna Anna Dziuba – Marzec powiedziała, że poza tym, że zostało to wprowadzone do 

budżetu, to jak była możliwość ubiegania się o środki zewnętrzne, to składała interpelacje do 

Burmistrza, aby w tym rozdaniu złożył wniosek na ul. Kolejową, ale to zignorował. Co do 

pasów, to Komisja Prawa i Porządku Publicznego wydała pozytywna opinię. Tam była mowa 

jednak o tym, że z drugiej strony nie ma chodnika a potrzeba przynajmniej 15 m od 

przystanku, aby nie przechodzić z przystanku na parking. Okazuje się jednak, że tam jest 

chodnik. Ten argument w zasadzie odpada. Jest chodnik z drugiej strony.  

 

Mieszkanka powiedziała, że nie chciała by, aby Rada Miejska miała pretensje, że się do niej 

odwołują, bo oni w zasadzie walczą już od 2014 r. Na wszystkie pisma, które były kierowane 

od mieszkańców do Burmistrza, nie otrzymali odpowiedzi. W tej chwili chcieli tylko 

przedstawić swoje stanowisko. Będą chodzić i pisać i proszą chociaż o odpowiedź. Pismo 

skierowane zostało także do Pana Burmistrza, aby go zmotywować do działania. Ktoś może    

w końcu się tą sprawą zainteresuje. Będą dalej walczyć o remont tej drogi.  

 

Przewodniczący Komisji Wojciech Psuja powiedział, że jedna rzecz go cieszy, że mieszkańcy 

nie otrzymali odpowiedzi od Burmistrza, ponieważ często w nich zawarte jest to, że w oczach 

Rady Miejskiej w Wieluniu takie zadanie nie zyskało uznania i nie zostało wprowadzone do 
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budżetu. Ostatnimi czasy nasiliła się ilość wniosków składanych do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, na której była przedstawiana korespondencja Pana Burmistrza  z mieszkańcami, 

gdzie dowiadywali się, że to Rada Miejska nie wprowadziła danego zadania, mino, że Pan 

Burmistrz nie zaproponował tego zadania. Bo to jest w jego kompetencji. Zaproponować 

radnym budżet, gdzie mogą sobie delikatne zmiany wprowadzać. Tutaj nie było nigdy takiej 

propozycji.  

 

Radny Paweł Walczybok powiedział, że jeżeli chodzi o wodociąg, to była propozycja 

Burmistrza, która radni zaakceptowali. Zapytał, czy w 2016 r. było pismo do Burmistrza 

odnośnie wodociągu czy drogi też ? Droga wtedy była w gestii powiatu. Zaznaczył, że droga 

powinna być zrobiona a nie jest , ale jeśli chodzi o propozycję, to trzeba mieć świadomość, że 

to była propozycja złożona przez Burmistrza w czasie ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Komisji Wojciech Psuja złożył wniosek o przekazanie wniosku mieszkańców 

domków jednorodzinnych przy ul. Kolejowej w Wieluniu (data wpływu do urzędu: 

11.03.2024 r., nr kancelaryjny 4149, zarejestrowany pod Nr OR.1510.6.2024 w Rejestrze 

Skarg i Wniosków) do Burmistrza Wielunia, jako organu właściwego do jej rozpatrzenia.  

Zarządził głosowanie, kto jest „za”  ww. wnioskiem, kto „przeciw”, kto „wstrzymał się od 

głosu”?  

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Członkowie jednogłośnie ( przy 5 głosach „za”) przyjęli 

ww. wniosek.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

 P u n k t  4 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
 

Przewodniczący Wojciech Psuja zapytał, czy ktoś chce zabrać głos, złożyć wnioski,  

oświadczenie ?  

Poprosił, aby przygotować informację, w ilu posiedzeniach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

uczestniczył Pan Burmistrz w ciągu ostatnich 5 lat.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  
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P u n k t  5 
 
 
Zamknięcie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Wojciech Psuja dokonał zamknięcia posiedzenia komisji.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.  
 
 
 
 
Protokołowała:       Przewodniczący komisji 
 
Magdalena Stępień              Wojciech Psuja  
 
 

 

 

 


